
PRESENTATION

In 2024 the OFF of OUF ADHEOS carries the colors of America!! 
On this occasion Mr. Hector R. Brown, Consul of the United States of America for the region New Aquitaine and Midi-Pyrénées 
honors us with its presence.

Eight Franco-American authors worked on
relationships/friendships/history for No. 5 of the Diversity Comic Book
which goes by the name “I See You ! ".

In the hope of opening a dialogue of tolerance and acceptance. The OFF de OUF exhibitions evoke the Gay Games of
San Francisco, the drama of Orlando, gay love stories,
but also gives itself the possibility of a somewhat daring space...

En 2024 le OFF de OUF ADHEOS se met aux 
couleurs de l’Amérique !!#À cette occasion M. Hector R. Brown, Consul #des Etats-Unis d’Amérique pour la région Nouvelle
Aquitaine et Midi-Pyrénée nous fait l'honneur de sa présence.

Huit autrices et auteurs Franco-Américain.e.s ont planché sur relations/amitiés/histoire pour le  N°5 du Cahier BD des diversités 
qui porte le nom de « Je te vois ! ». 

Dans l'espoir d'ouvrir un dialogue de tolérance et d'acceptation.#Les expositions du OFF de OUF évoquent les Gay Games de 
San Francisco, le drame d’Orlando, des histoires d'amour gay, 
mais se donne également la possibilité d'un chapitre un peu osé... 


